
S KÝM SE MŮŽETE POTKAT V 
DĚTSKÉ SKUPINĚ JABLOŇKA



Aiša Maizia - vedoucí péče
„Práce s dětmi mě baví zejména pro jejich nadšení a energii, kterou do každého 
setkání přináší. Je pro mě úžasné sledovat jejich radost z objevování nových věcí a 
rozvoj jejich schopností. Svět dětí je pro mě velmi inspirativní. Líbí se mi, jak se 
dokáží radovat z maličkostí, žijí přítomným okamžikem a dávají najevo emoce tak, 
jak je cítí. Baví mě vytvářet pro ně zajímavé a kreativní aktivity, které je zároveň učí 
novým dovednostem a posilují jejich sebevědomí. Myslím si, že práce s dětmi mi 
dává možnost být kreativní a přináší mi každý den nové výzvy a příležitosti k 
osobnímu růstu. Jsem ráda, že mohu být součástí jejich života a pomáhat jim se 
stát samostatnými a sebevědomými jedinci.”  

Vystudovala jsem střední pedagogickou školu. Už během studia jsem se věnovala 
dětem, věděla jsem, že je to práce, která mě naplňuje. Vedla jsem pohybový kroužek 
pro děti do 6 let, jezdila na dětské tábory a také děti hlídala jako chůva v rodinách. 
Ráda se vzdělávám a učím nové věci, proto jsem si udělala kurz chůvy pro děti v 
dětské skupině a absolvovala několik seminářů, které mi mohou pomoci v mojí práci. 

Ve volném čase jsem ráda se svojí rodinou a přáteli. Miluji přírodu, hory, cestování a 
aktivní styl života. 



Zdenka Pávková- pečující
„Kontakt s dětmi mě velmi naplňuje. Ve svém životě se ráda setkávám 
s inspirativními lidmi a dle mého jsou jimi právě i děti. Okouzluje mě jejich čistá 
láska, přirozené, otevřené smýšlení 
a bezprostřední prožívání okamžiku. Baví a fascinuje mě, jak mě občas nutí 
přemýšlet nad věcmi, které jsou pro mě zcela automatické, a mnohdy pak nabádají 
k dalšímu sebevzdělávání.”  

Jmenuji se Zdenka a práci s dětmi vnímám jako poslání. 
Již během středoškolských let jsem spoluorganizovala příměstské i pobytové 
tábory pro děti a stala se vedoucí dětské skupiny ve folklorním souboru. S 
přechodem na vysokou školu se má praxe rozšířila o hlídání menších dětí 
v rodinách. 
V posledních letech jsem se věnovala studiu učitelství pro 1.stupeň základních škol, 
které bych ráda dokončila. Můj zájem se rozrostl i směrem k menším dětem, a tak 
jsem ke konci minulého roku absolvovala kurz chůvy. 

Svůj volný čas nejraději trávím se svými blízkými, v přírodě nebo na kulturních 
akcích. Miluji hudbu, folklor a také cestování. 



Michaela Brandejská - pečující
„Nejvíce mě na práci s dětmi baví, že vše prožívají přítomným 
okamžikem, což mi umožňuje prožívat tyto chvíle spolu s nimi.”  

Jmenuji se Michaela a vystudovala jsem obor kulturologie na 
Filozofické fakultě. 
Během studia jsem každé léto trávila na příměstských táborech, kde 
působím dodnes. Práce lektorky mě natolik zaujala, že jsem si dodělala 
pedagogický kurz na VOŠ Jabok a začala se plně věnovat práci s 
dětmi. 

Ráda s dětmi tvořím výtvarná díla, což je pro nás všechny zdrojem 
radosti a kreativity.  
Ve volném čase nejraději trávím čas v přírodě, ať už v lese nebo u 
rybníka, ve společnosti přátel a rodiny. 


